
Referat kollegierådsmåde 
Den 25-04-2019 kl 18:30 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3230 

- Amanda 2011 

- HC 3322 

- Joachim 1036 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- ingen 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

- LUKKET 

 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- Angående valg arrangement, Amanda for Martin til at se på det snarest muligt.  

- Fra netudvalget; opdatering vedrørende nettet og nyt fra Foreningen Kollegienet Odense; de 
mangler flere frivillige. 

 

6. Nyt siden sidst 

- Kontorartikler er kommet.  

- Der er kommet poolbord 



- Fra barbestyrelses mødet: bestyrelsen indstiller til at gælden til Kollegiet kan 
slettes. Dette skal op på generalforsamlingen og vedtages. Kollegiet har rigeligt 
overskud. 

- Portner Claus har 25 års jubilæums fest 21/6, H.C. Sebastian og Joachim står for at 
planlægge det.  

Starter 13-14 stykker,  mad, sprut, sodavand ÆRESPORT, evt. bestille en pølsevogn.  

- Portnerne begynder på at skifte asfalt udenfor i løbet af forår og sommer.  

- Senere kommer udskiftning af døre og vinduer i hovedblokkene.  

- Der er kommet alkoholbevilling til fødselsdagen. 

- Programmet for fødselsdagen burde være klar til mandag d. 29/4 

 

7. Konto Update 

-  281.000 

 

8. Qpark og beboermøde 

- Motions rummenes fremtid, Q-park og andet? 

- hvad skal vi betale for det?  

- folk fra UCL bruger pladserne?  

- aftalen som den er nu udløber i November, 

- Bindingsperiode?  

- Beboermøde: Efter sommerferien tager vi det op på igen.  

 

9. Opdatering på net 

- Netudvalget har været rundt at sætte udstyret op rundt omkring på kollegiet.  

- der skulle være styr på det nu, der er lagt et opslag på FB omkring noget firmware. 

- vi skal have spurgt ind til net ude på køkkenerne.  



 

10.Planlægning af næste møde 

- 13/5 - 18:30 

 

11.Punkter til næste gang 

- vi kobler Motionsudvalget på beboermødet ifb. med Q-park og de skal lave en samlet plan for 
udvalget.  

 

12. Evt. 

- TV-pakken udløber i 2020, der tager vi det op igen. Umiddelbart forslag er at have TV på 
køkkenerne.  

- Der skal bookes rådslokale samtidig med at næste møde planlægges.  


